



A person from an organization or club, who has the authority to do so, may delegate authority to purchase a special occasion or reception permit to another person by means of this completed and signed form.

Une personne autorisée par un organisme ou un club peut déléguer à une autre personne le pouvoir d'acheter un permis de circonstance ou un permis de réception au moyen du présent formulaire dûment rempli et signé.

Issue to the bearer,
Veillez délivrer au porteur, _____
NAME • NOM

a reception/special occasion permit
un permis de réception/de circonstance _____
TYPE OF PERMIT • TYPE DE PERMIS

in my name for a
en mon nom pour _____
TYPE OF FUNCTION • TYPE DE RÉCEPTION

to be held in
qui aura lieu à _____
NAME OF PREMISES • NOM DE L'ENDROIT

as described in the attached application form and properly signed by myself.
selon la description contenue dans la demande ci-jointe et dûment signée par moi.

The bearer's signature on the permit will have the same effect in a court of law as if the permit had been signed by myself and it is understood that I will assume the responsibility for the legal use of such permit.

La signature du porteur sur le permis aura la même valeur légale que ma propre signature, et il est entendu que j'assumerai toute responsabilité juridique liée à l'utilisation dudit permis.

Date

Signature of authorized person • *Signature de la personne autorisée*

Print name • *Nom*

Title • *Titre*

Name of organization • *Nom de l'organisme*

9031 Quartz Road, Whitehorse, Yukon, Y1A 4P9
Phone: 867-667-5246 | Toll-free: 1-800-661-0408, ext. 5246
Fax: 867-667-8846 | Email: order.ylc@gov.yk.ca
Web: yukon.ca/en/yukon-liquor-corporation

9031 Quartz Road, Whitehorse (Yukon) Canada Y1A 4P9
Téléphone : 867-667-5246 | Sans frais : 1-800-661-0408, poste 5246
Télécopieur : 867-667-8846 | Courriel : order.ylc@gov.yk.ca
Site Web : yukon.ca/fr/societe-alcools-yukon

Some of the information on this form may be your personal information. We are collecting it in order to process your liquor permit. Our legal authority for this collection is the *Access to Information and Protection of Privacy Act*, s.29(c). If you have any questions about why we need this information please contact the Director, Licensing and Compliance at 867-667-5245 or toll free within Yukon 1-800-661-0408 ext 5245 or at 9031 Quartz Road, Whitehorse, Yukon Y1A 4P9.

Les renseignements personnels fournis dans le présent formulaire sont recueillis aux fins du traitement de votre commande de boissons alcoolisées et en conformité avec le paragraphe 29 c) de la Loi sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée. Veuillez adresser toute demande relative à la collecte de ces renseignements au directeur de l'exploitation, au 867-667-5245 ou (sans frais au Yukon) au 1-800-661-0408, ou à l'adresse : 9031 Quartz Road, Whitehorse (Yukon) Y1A 4P9.